
Zápis z výroční členské schůze ÚP Boxerklubu ČR Hradec Králové 
 

sobota 7. února 2015 

místo konání: ZŠ Čeperka 

začátek: 10 hodin 

konec: 13 hodin 

přítomno: 21 členů + 4 hosté 

schůzi řídil: Petr Vlček 

 

Program 
1. zahájení 

2. volba komisí 

3. zpráva předsedy pobočky 

4. zpráva poradce chovu 

5. zpráva hospodáře 

6. zpráva revisní komise 

7. diskuze 

8. volba výboru pobočky a revizní komise, volba delegátů na konferenci BK 

9. návrh na usnesení 

10. usnesení, závěr 

 

1/ Petr Vlček, jako řídící celé schůze, přivítal členy pobočky na výroční členské schůzi.     

Seznámil členy s programem schůze a dal tento program ke schválení. Program schůze byl 

podle prezenční listiny 21 přítomnými členy schválen. Dále pak krátce seznámil členy 

s jednacím a volebním řádem. 

 

2/ Komise mandátová a volební - P. Morávková, J. Petráčková - jednohlasně zvoleny. 

    Komise návrhová - E. Schunke, A. Kaplanová - jednohlasně zvoleny. 

 

3/ Předseda pobočky J. Morávek pozdravil přítomné a poděkoval všem za spolupráci. Ve své 

zprávě shrnul uplynulý rok 2014 /celá zpráva v příloze/. 

 

4/ Zprávu poradce chovu přednesl J. Dolejš. 

   V roce 2014 bylo nakryto 8 fen, z toho jedna ke konci roku. V 7 vrzích se  narodilo 44 

štěňat, z toho 23 psů a 21 fen, 7x bílé, 2x oboustranně a 3x jednostranně nevybarvené třetí 

víčko. U 3 fen byl porod císařským řezem. 

    Jarní zkouška chovnosti - 2 psi - povaha 5, 1 fena - povaha 6, 

             na svodu předvedeno 13 jedinců. 

    Podzimní ZCH - 2 psi, 2 feny - u všech zadána známka z povahy 5, 

            na svodu předvedeno 9 jedinců. 

    Vytrvalostní zkoušku splnilo 7 jedinců. 

 

5/ Se zprávou hospodáře nás seznámila J. Ţemličková. Příjem v roce 2015 byl 98 780,- Kč, 

výdaje 88 030,61 Kč. Zůstatek k 31. 12. 2014 byl na pokladně 4 525,- Kč a 48,50 eur, na 

účtu 128 099,15 Kč. Viz zpráva. 

 

6/ Zprávu revizní komise přednesl pan J. Němec. Kontrola proběhla 27. 1. 2015. Konstatoval, 

ţe vše souhlasí se zprávou o hospodaření. Viz zpráva. 

 



7/ V diskuzi pan Morávek poţádal všechny naše členy, aby nahlásili úspěšně provedené 

zkoušky z výkonu našich psů v roce 2014. Pan J. Petráček pozdravil naši schůzi a přislíbil, 

ţe seminář o stopách provede na našem výcvikovém táboře ve Spytě, a to zadarmo. 

V diskuzi dále vystoupili pan Dolejš, Vlček, Chaloupek, Kaplan a další. Z této diskuze 

vzešly návrhy do usnesení. 

 

8/ Volba do výboru pobočky, volba delegátů na konferenci BK ČR 

    V tajné volbě byla kandidátka předloţená výborem zvolena. 

     předseda  - Josef Morávek - 21 hlasů 

   místopředseda - Petr Vlček  - 21 hlasů 

   tajemník  - Jaroslav Kaplan - 21 hlasů 

 poradce chovu - Josef Dolejš  - 21 hlasů 

    hospodář  - Jana Ţemličková - 21 hlasů 

     výcvikář  - Vladimír Ţáček - 20 hlasů 

     člen   - Pavla Morávková - 21 hlasů 

    revizní komise - Jaroslava Petráčková (předseda), Eva Schunke, Josef Němec 

   delegáti na konferenci BK ČR 23. 5. 2015 - J. Morávek, J. Dolejš, P. Vlček, náhradník 

J. Kaplan. 

 

9/ Paní Eva Schunke přečetla návrh na usnesení, které bylo jednohlasně schválené. 

 

10/ Usnesení. Viz zpráva 

     Petr Vlček schůzi ukončil. 

 

 

 

 

Zapsal: Jaroslav Kaplan 


